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-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Vaggeryds kommun Kommunstyrelsen <kommunstyrelsen@vaggeryd.se>
Skickat: den 4 juni 2021 10:17
Till: Lovisa Albertsson <lovisa.albertsson@vaggeryd.se>
Ämne: VB: Medborgarförslag via webbformulär

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: noreply@vaggeryd.se <noreply@vaggeryd.se>
Skickat: den 4 juni 2021 09:49
Till: Vaggeryds kommun Kommunstyrelsen <kommunstyrelsen@vaggeryd.se>
Ämne: Medborgarförslag via webbformulär

För att säkerhetsställa att du är folkbokförd i Vaggeryds kommun behöver du fylla i uppgifterna
nedan.
Kontaktuppgifter
Maximilian
Grimborg
+46768793771
Kyrkväktaregatan 9
56832
Skillingaryd

E-post:
maximilian.grimborg@edu.vaggeryd.se

Jag föreslår kommunfullmäktige besluta att:
Hej! Anledningen till att jag kontaktar er är att mina nuvarande mentorer, NN och NN, ska ersättas.
Eller inte riktigt, utan NN ska gå i pension efter sommaren, medan NN förmodligen inte kommer få
behålla sin befattning som (vad de kallar) "supermentor" på Fågelforsskolan 7–9 i Skillingaryd.
Jag har hört att bevekelsegrunden till NN omplacering av tjänsten som "supermentor" är att
kommunen inte har råd med hens anställning som enbart mentor på skolan. Detta tycker jag är
mycket synd.
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Det har varit en stor trygghet, och mycket roligt såklart, att få ha två mentorer som tillsammans
arbetat med fyra klasser (sammanlagt 88 elever) med att enbart se till att alla lyckas med, mår bra
och känner sig trygg i skolan.
Jag själv har fått mycket hjälp utav både NN och NN, därför vill jag inte missunna detta till dem nya
sjuorna som börjar på högstadiet till hösten, bland annat min bror. Jag tror verkligen på
supermentorsystemet, och jag vet att det hjälper många. Man får ett speciellt band till de som kan
vara där för en, inte bara som ämneslärare.
Utan supermentorer, som alla årskurser borde ha, får man ämneslärare som mentorer. Det fungerar
givetvis, men de har andra jobb också och mycket mer att tänka på. Men mentorer som bara arbetar
som mentorer har mycket mer tid över till enbart eleverna och klassen/klassernas behov.
Jag föreslår att ni lägger ner pengar på anställda som kan arbeta som supermentorer och att ni
behåller systemet. Åtminstone för de nästa sjuorna. Men viktigast av allt, låt NN stanna! Alla hens
elever älskar hen!

Ni får gärna återkomma om något ändras på min mejl: maximilian.grimborg@edu.vaggeryd.se

Tack på förhand!

Information till dig som skickar in medborgarförslag När du lämnar in ett medborgarförslag blir det
en offentlig handling och alla har rätt att läsa det. Dina uppgifter, till exempel ditt namn, delas också
i kommunens demokratiska process gällande ärendehantering, (kallelse, sammanträdesprotokoll och
extern publicering)
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